
 

 

Év végi beszámoló 2023 

Rybár Petra Réka 

EHÖK Elnöki Kabinet általános elnökhelyettes 

 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

2023. január 11. napja óta töltöm be az Egyetemi Hallgatói Önkormányzat általános 

elnökhelyettesi tisztségét, mely feladatkörök ellátására az EHÖK Alapszabály 12. § (7) b) 

pontjának értelmében kaptam feljogosítást, miszerint „A Küldöttgyűlés kizárólagos 

hatáskörébe tartozóan dönt az EHÖK elnökének és az EHÖK Elnöki Kabinet tagjainak 

megválasztásáról. Feladataim ellátását az Alapszabály 32. § (3) bekezdése értelmében 

kezdtem meg. 

Az EHÖK Elnöki Kabinet Általános elnökhelyettes kiválasztása, feladat- és hatásköre az 

EHÖK Elnöki Kabinet Statútum 2. § (2) bekezdésének értelmében:  

a) az EHÖK elnök munkájának állandó segítése és az EHÖK Elnöki Kabinet 

munkájának közvetlen tervezése, szervezése az EHÖK Elnökkel és az EHÖK 

gazdasági elnökhelyettesével; 

b) az EHÖK Elnöki Kabinet tagok munkájának ellenőrzése a gazdasági 

elnökhelyettessel az EHÖK elnök utasításainak megfelelően; 

c) a rektorhelyettessel együttesen gondozott egyetemi projektek és 

rendezvények szervezési és koordinálási feladatainak ellátása; 

d) az EHÖK elnök utasításai alapján a határidők betartatása és a 

kapcsolattartás biztosítása; 

e) az EHÖK szervezetfejlesztési tevékenységének szervezése; 

f) az EHÖK tevékenységével összefüggően kapcsolattartás az egyetem 

szervezeti egységeivel; 

g) az intézményi hallgatói munkaközvetítés ellátása, kapcsolattartás az érintett 

szervezeti egységekkel; 

h) az EHÖK bel- és külföldi utazásszervezésének ellátása; 

i) nyomdai megrendelések elküldése; 

j) a hallgatói parkolási rendszer koordinálása; 

k)  az Egyetemi Lelkészséggel való kapcsolattartás és együttműködés; 

l) a kari részönkormányzati választásokkal kapcsolatos adminisztrációs 

tevékenységek koordinációja; 

m) az EHÖK Elnöki Kabinet szervezésében megvalósuló rendezvények 

koordinációja; 

n) a kiemelt hallgatói rendezvények szervezésében és lebonyolításában történő 

részvétel; 



 

 

o) a kiemelt hallgatói rendezvények esetében kapcsolattartás és 

együttműködés a külső szolgáltatókkal; 

p) a szponzorációs jellegű együttműködések szervezése; 

q) az EHÖK tevékenységével összefüggő adatvédelmi ügyek szervezése, 

kapcsolattartás az egyetem adatvédelmi tisztviselőivel 

r) az EHÖK tevékenységével összefüggően ellenőrzi az adatkezelésre 

vonatkozó, adatbiztonsági követelményeknek a megtartását; 

s) az EHÖK egyetemi és egyéb rendezvényeken történő kitelepülésének 

szervezése és koordinálása, az egyetemi szervezeti egységekkel és külső 

szolgáltatókkal való kapcsolattartás; 

t) az EHÖK tevékenységének vizsgálata figyelemmel az EHÖK Alapszabály, 

valamint a vonatkozó jogszabályok és egyetemi szabályzatok 

rendelkezéseiben foglaltak betartására. 

A 2023-as év során számos sikereket ért el, és nehézségeket vészelt át a Hallgatói 

Önkormányzat teljes állománya. Úgy gondolom, hogy az évet összességében pozitívan 

zárhatjuk, hiszen mindenki aktívan, az érdekképviseleti munkáját szem előtt tartva 

végezte tevékenységét. Az alábbiakban szeretném összefoglalni, hogy az EHÖK Elnöki 

Kabinet általános elnökhelyetteseként milyen feladatokat láttam el, kiemelve közülük a 

legfontosabbakat. 

Időrend 

A januári Küldöttgyűlést követően az EHÖK Elnöki Kabinet új képviselői bemutatásra 

kerültek a szakterületi egyetemi munkatársak számára, az itt folyatott átadás-átvételi 

átmenetben aktívan kivettem a részem. 2022-es tevékenységemet még szükséges volt az 

idei év során befejeznem, hiszen irodavezetőként a tavalyi év végén bevitt akták és iratok 

januárban érkeztek vissza hozzánk, ennek belső irattárazását végeztem el. Már ebben a 

hónapban megkezdődött a Tavaszi Szemeszternyitó, valamint a Gólyatábor előkészülete, 

melyekben aktívan kivettem a részem. Az idei évben is részt vettünk az Educatio 

rendezvényen, ahol számos hallgatótársunk működött közre a toborzásban. Egyetemi 

kabalaként Bono is megjelent, és a rendezvény alatt sikerült méltón képviseli az NKE nevét. 

Februárban a részönkormányzatok aktuális zenés-táncos rendezvényeinek 

szerződéskötéseit egyeztettük, valamint véleményt formáltunk a Ludovika Fesztivált 

megkeresett fellépői repertoárjával kapcsolatban. A Gyűrűavató szervezésébe is 

belekezdtünk, továbbá részt vettünk a HÖOK Közgyűlésen, befogadtuk a HÖOK Közéleti 

Kör rendezvényeit, egyúttal előkészítettük a Ludoviceum Kupa idei koncepcióját. Kiírásra 



 

 

került a hallgatói parkolás, amelyet teljeskörűen lebonyolítottunk, illetve felkérést kaptunk 

a Campus-túrák humán erőforrásainak biztosítására. 

Márciusban tovább zajlottak az egyeztetések a Ludovika Fesztivál megvalósításáról, és 

sikernek könyvelhetjük el, hogy a mi kezdeményezésünkre két napos zenés-táncos estet 

tudtunk a hallgatótársaink számára biztosítani. Folytatódott a részönkormányzatok 

szerződéseinek vizsgálata, a Gyűrűavató előkészületei, valamint megkaptuk az első 

megkereséseket az EFOTT Univerzummal kapcsolatban.  

Áprilisban lebonyolítottuk a Ludoviceum Kupát, és az értékeléseket követően levontuk a 

következtetéseket, amelyeket jeleztünk az Oktatási és Tanulmányi Iroda felé. Az év első 

Szervezetfejlesztője ebben a hónapban volt, ami a visszajelzések alapján elősegítette az 

önfejlesztést és a kritikus hozzáállást. Részt vettünk a HÖOK Vezetőképzőjén, ahol minden 

karról tudtuk magunkat képviseltetni. A 2023-as Gólyatábor szervezését már a tatai 

helyszínnel ekkor kezdtük meg, egyeztettünk az OTI-val a felvételi létszámokról is. 

Lebonyolítottuk a Gyűrűavatót, amelyet idén is a Campuson tudtunk megszervezni.  

Májusban rendezvénytervet módosítottunk, megkezdtük a keretkimutatások analizálását, 

folytatódott a Gólyatábori előkészület, folyamatosan kapcsolatot tartottunk a Pénztárral és 

a gyűrűt vett hallgatókkal az átvételről, szervezői oldalról jelen voltunk a Ludovika 

Fesztiválon, ahová más intézményi hallgatókat is toboroztunk. A Ludovika Pikniken a 

jelenlévő hallgatóknak főztünk, a kiírt év végi ösztöndíjakat bíráltuk, valamint konzultációt 

készítettünk a kollégiumi térítési díjak emelésével kapcsolatban. Csatlakoztunk egy 

pszichológiai kérdőív népszerűsítéséhez, ami a munkavállalói hajlandóságot mérte minden 

szinten, egyúttal együttműködést hoztunk létre egy fodrászattal. 

Júniusban ismét megkeresést kaptunk a Tranzit Fesztiváltól, egyeztettünk az EFOTT és a 

POP intézményi megjelenésről. A fő prioritásunk a Gólyatábor volt ebben a hónapban is. 

Tovább folytattuk az év végi ösztöndíjak bírálását, illetve ebben a hónapban ült össze az 

Alumni Bizottság is, melynek delegált képviselője vagyok. Egyeztettünk még a nyári 

kollégiumi szálláshelyekről, valamint a záróvizsga okán felmerült parkolói igényekről. 

Júliusban újra költségvetési analitika várt ránk, és az egyeztetetteknek megfelelően 

megjelentünk az EFOTT és a POP rendezvényeken magas számban. A Gólyatábor teljes 

előkészítésének véglegesítése megtörtént, valamint felkészítő foglalkozást is tartottunk a 

résztvevő szervezőknek és mentoroknak. A logisztikai egyeztetések mellett tartottuk a 



 

 

kapcsolatot a felvételt nyert hallgatókkal is. Véleményeztük több kar választási 

ütemezését, valamint képviseltük az EHÖK-öt minden oklevélátadó ünnepségen, valamint 

az ott készült képeket továbbítottuk a karoknak. A kollégiumi felvételi eljárást egyeztettük, 

valamint átbeszéltük a pontrendszert az új eljárásnak megfelelően. 

Augusztusban lebonyolítottuk a Gólyatábort, részt vettünk a Tranziton, összesítettük a 

2023. évi kiemelt hallgatói rendezvények költségvetését, megkezdtük a IV. negyedéves 

rendezvényterv módosítást, illetve előkészítettünk több szerződéstervezetet a következő 

időszakra vonatkozóan. Megkezdtük a Gólyabál előkészületeit, illetve elkészítettük a 2024. 

évi Gólyatábor koncepcióját is. Kiírtuk a féléves parkolási pályázatot, felülvizsgáltuk az 

előző eljárást, véglegesítettük a kari választások ütemezését, felülvizsgáltuk a TEDÖR 

rendszert, illetve új Kabinet tagokkal bővültünk. Meghívást kaptam a HÖOK képzési 

portfólió munkacsoportjába, emellett több intézményi Gólyatáborban is részt vettem. 

Megkaptuk a 2024. évi költségvetési tervezési feladatszabást, mellyel még ebben a 

hónapban elkezdünk foglalkozni. Megérkeztek hozzánk a konyhai kisgépek, amiket 

átadtunk a GH részére leltárazás céljából. 

Szeptemberben elkészítettük a 2024. évi költségvetésünket, amit jóváhagyásra 

terjesztettünk elő a GH részére. Összegyűjtöttük a közbeszerzési eljárás 

sablondokumentumait, benyújtottuk a IV. negyedéves rendezvénytervet, megszerveztük 

a Gólyatábori szétrázót, valamint a VIBES-t is előkészítettük. Több szerződéstervezetet is 

megírtunk, folytattuk a Gólyabál szervezését, bíráltuk a parkolási pályázatokat, és 

kiértesítettük a férőhelyhez jutott hallgatókat. A HÖOK Választmányi tagság és póttagságra 

idén is jelölést tettünk, igyekeztünk orvosolni a Neptun-rendszerben felmerült 

problémákat, közreműködtünk a HTJSZ módosításában, valamint megkezdtük az 

Alapszabály pontosítását. Számos helyen jelent meg az EHÖK ebben a hónapban 

felkérésekre reprezentációs jelleggel, valamint felkérést kaptam a központi-kari 

kampányfilmek humán erőforrásának koordinálására. 

Októberben lebonyolítottuk a VIBES-t, megkezdtük a Jeges est szervezését, valamint 

több rendezvény szervezésében működtünk közre. Átcsoportosításokban és 

adatszolgáltatásokban gazdag hónapunk volt, valamint az utolsó simitásokat végeztük el 

a Gólyabál egyeztetésével és szervezésével kapcsolatban. Áttekintettük a kari 

részönkormányzati választásokkal kapcsolatok felhívástervezeteket, folytattuk az 



 

 

Alapszabály módosításának előkészítését, részt vettünk az alakuló üléseken is. A HÖOK 

Közgyűlésen megválasztották a jelölt tag és póttagunkat, így sikeresen a HÖOK 

Választmányát erősíthetjük tovább. 

Novemberben több nemzetközi területtel kapcsolatos egyeztetésünk volt, lebonyolítottuk 

a Gólyabált, szép számban voltunk jelen a HÖOK Vezetőképzőjén, elfogadtuk az új 

Alapszabályunkat, szorosabb kapcsolatot fűztünk a DÖK-kel, reprezentáltuk magunkat a 

Nyílt Napon, koordináltuk a Campus-túrákat is. Folyamatos egyeztetéseken veszünk részt 

a szociális eljárás pontosítása okán, megszerveztük az év második Szervezetfejlesztőjét, 

elkészítettük a 2024. évi rendezvénytervet, valamint 2016-ig visszamenőleg költségvetési 

analitikát folytattunk a kiemelt hallgatói rendezvények esetében. Ellenőriztük az éves 

keretfelhasználást, EHÖK elnökválasztó és Elnöki Kabinet választó Küldöttgyűléseken 

vettünk részt, valamint megkezdtük a 2020-as iratok irattárba helyezését, egyúttal a 

2023-as iratok ellenőrzését is. 

Decemberben leginkább az iratkezeléssel és az év végi zárással foglalkozunk, kapcsolatot 

tartunk a GH-val a még ki nem fizetett kötelezettségvállalásokról. Véleményeztük a 

kollégiumi elhelyezés szüneteltetésével kapcsolatos kérelmet. Részt vettem az Alumni 

Bizottság ülésén, ahol egy átfogó tervezetet készítettünk a jövőre vonatkozóan. Felkérést 

kaptunk az Educatio szervezésének közreműködésére, valamint folytattuk a szociális 

támogatással kapcsolatos egyeztetéseket. 

 

Projektek 

A 2022 decemberi Alapszabály módosítás okán a kari részönkormányzatok bevezették 

statútumaikat, ezeknek jogi véleményezésében vettem részt, egyúttal az újonnan 

felállított bizottságok ügyrendjét állítottuk össze. A struktúra váltás egy új alapot adott a 

Hallgatói Önkormányzatnak, amely elősegíti a részönkormányzatok rugalmasabb 

működését, egyúttal az Alapszabály nagyobb felelősséget és hatalmat adott a 

Küldöttgyűlés kezébe.  

A Gyűrűavató szellemiségében és jelképét tekintve őrizte a hagyományokat, a tavalyi 

visszajelzés okán nagyobb helyszínt kerestünk neki, ezért tartottuk végül az Oktatási 

Központ Aulájában. A gyűrűk átvétele idén is elhúzódott, hiszen sokan csak a nyár 

folyamán vitték el a pénztárból a megvásárolt gyűrűiket. A rendezvény dátumának 



 

 

csúsztatása miatt nehézséget okozott a zenés-táncos rendezvény fixálása, de 

összességében sikeres rendezvénynek minősíthető. 

Év elején még kérdéses volt, hogy hol fogjuk megszervezni a Gólyatábort. Számos 

egyeztetés, költségvetési kalkuláció, valamint koncepció után beleegyezést kaptunk a tatai 

helyszín megtartására. Az előkészületek gördülékenyen mentek, sikerült időben leütni a 

legfontosabb kérdéseket. A kései ponthirdetést követően sem csökkent a jelentkezői szám, 

valamint az étkeztetés terén átütő sikert tudtunk elérni. Az adminisztrációs terheket 

redukáltuk, azonban itt még van fejlődési lehetőség, ezek felülvizsgálatát már 

megkezdtük. A kiértékelőben kevés kritika, inkább javaslatok jelentek meg, ezzel 

bizonyossá téve a szervezői elismerést. 

Az évben a rendezvénynaptár és rendezvényterv módosításokat én kezeltem, az NKOH 

bejelentéseket, valamint a kiemelt hallgatói rendezvények adatszolgáltatását is 

elvégeztem. A tervek összesítését követően műszaki leírások készültek, megkönnyítve 

ezzel az adminisztrációs munkát. Az első félévben szakmai gyakorlaton voltam a 

Kommunikációs és Program Igazgatóságon, és úgy vélem, az ott tanultak előre viszik a 

Hallgatói Önkormányzat munkáját, hiszen nem a hallgatói, hanem munkatársi oldalról is 

megismertem a folyamatokat. 

A hallgatói szolgáltatások egy sikeres eleme a hallgatói parkolási rendszer. Az idei évben 

többször is felülvizsgáltuk a pályázati felhívást, hogy a gyakorlathoz igazíthassuk. A 

pályázat okán több, mint 60 hallgató jut ingyenes parkoláshoz a Ludovika Campuson. Az 

év során rengeteg megkeresés érkezett hozzánk, hogy eseti jelleggel milyen lehetőségek 

vannak a parkolásra.  

A Poszeidon elektronikus iktatórendszer az idei év során is több funkcióval újult meg. Az 

EHÖK kérésére bekerültek olyan irattételek, amelyeket alkalmazunk a mindennapok alatt. 

Kipróbáltuk az elektronikus ügyintézés végzését és a köröztetést is, azonban az EHÖK 

számára még nem alkalmas a rendszer ahhoz, hogy az ügyvitelt áthelyezzük erre a 

felületre. Az irattárazás menete viszonylag egyszerű, ezt az év folyamán is végeztük, 

azonban az év végére való tekintettel ez a legfontosabb feladatunk. 

A Szervezetfejlesztők alatt igyekeztünk olyan gyakorlati tudást átadni a képviselőknek, 

melyeket nem csak a szervezeti szinten elhelyezkedve, hanem saját személyiségükre 

formálva is tudnak alkalmazni. A programokat az aktuális választmányokhoz és 



 

 

feladatokhoz alakítottuk ki, illetve a naptári év második felében bevártuk a kari 

részönkormányzati választásokat, hogy az újonnan bekerült képviselők is részt vehessenek 

rajta. 

A Ludoviceum Kupa korántsem sikerült a legjobb rendezvénynek. A feladatokat kreatívan 

készítettük el, és a jelentkezett csapatok is az ütemezésnek megfelelő időben teljesítették 

a feladatokat, azonban a verseny már a harmadik koncepciójában futott, és kissé 

elvesztette érdekességét. A verseny idén a tavaszi szemeszterben hirdettük meg, és 

kedvezményt biztosítottunk a résztvevőknek a Ludoviceum tantárgycsoportba tartozó órák 

látogatása alól. 

Az egyre emelkedő energiaárak növekedése okán ismét szembe kellett néznünk a 

kollégiumi térítési díj emelésével kapcsolatos kezdeményezéssel. A konzultáció idén is 

sikeres volt, és a Szenátust megelőzően, valamint az ülésen is be tudtuk csatornázni a 

hallgatói érdekeket a döntéshozók felé, az pedig külön sikernek számít, hogy történelmi 

fordulatot értünk el a szavazással. 

Sikerült megerősíteni az egyetem döntéshozóival és vezetőivel a kapcsolattartást, ami új 

lehetőségeket nyitott meg az EHÖK előtt. Egyre több mindenben kérik ki a véleményünket, 

és becsatlakozhatunk a döntéshozatal előkészítéseibe. Idén egyre több külsős partnerrel 

is dolgoztunk együtt, akikkel gördülékenyen ment az együttműködés. 

A kiemelt hallgatói rendezvények esetében olyan timing rendszert alakítottunk ki, amellyel 

nyomon követhetővé vált az ütemezés, és a KPI is heti szinten láthatta az ügyvitelünket. 

Ezzel hatékonyabbá tettük az egyeztetéseket, valamint a feladatmegosztások is 

egyértelműsítve voltak. 

Alumni Bizottsági delegáltságomból adódóan részt vettem a bizottság ülésein, 

beszámoltam az EHÖK munkásságáról, valamint javaslatot tettem a fejlesztésekkel 

kapcsolatban. A bizottság munkája előtt a tervekben egyeztetettek szerint rengeteg 

lehetőség áll, amelyből az EHÖK is aktívan kiveszi a részét. 

A HÖOK képzési portfólió munkacsoportban egy olyan alaptudást készítünk elő az 

intézményi képviselőknek, amellyel megismerhetik a hallgatói mozgalom történetét, az 

aktuális jogszabályoknak megfelelő, a HÖK-re vonatkozó rendelkezéseket, valamint 

általános ismereteket is belefoglalunk. Az anyag folyószövegként, valamint képzési szinten 

is meg fog jelenni az intézmények vezetőképző és szervezetfejlesztő programjain. 



 

 

Több megkeresés is érkezett az EHÖK-höz intézményen belüli szakmai gyakorlati 

lehetőségekről, melyeket minden alkalommal továbbítunk az érintetti körnek, valamint 

célzottan ajánljuk a portfóliókat. A szakmai gyakorlat választási statisztikáját is elemeztük 

az idén. 

Felülvizsgáltuk a Vers, Novella- és Fotópályázatot, egyeztetve a kultúrkörökért felelős 

személyekkel. Általában az őszi félévben tapasztalunk nagyobb aktivitást, így a díjátadót 

az új pályázat kiírásáig toltuk el. A témajavaslatokat egyeztettük az érintettekkel, hogy 

minél részletesebb és aktuálisabb feladat kerüljön a hallgatók elé.  

Részt vettünk a szakkollégiumi érdekképviseletben is, hiszen az ő érdekeik képviselete is 

az EHÖK tevékenységi körébe tartozik. A szakkollégiumi pontrendszer átalakításában, 

továbbá a szervezeti átszervezésekben is szerepet vállaltunk. 

A HÖOK Választmányi póttagjaként részt vettem több Választmányi ülésen, ahol az 

intézményi érdekeket becsatornázhattuk, valamint jógyakorlatokat osztottunk meg 

egymással az aktuális helyzetképekre való tekintettel. A jövő évben már Választmányi 

tagként fogok tevékenykedni, amely bizalmat idén szavazott nekem a HÖOK Közgyűlése.  

 

Igyekeztem rendelkezésre állni személyes jelenléttel az irodában a nap bármely 

időszakában, emellett a felém irányuló mindennemű kérdések megválaszolásában. A 

beszámolóban próbáltam csak a legmeghatározóbb feladatokat kiemelni. Összességében 

sikeresnek ítélem meg az idei évet, több területen is sikerült fejlesztéseket és jó 

kapcsolatokat elérni, és bízom benne, hogy az EHÖK az elkövetkezendőkben is ezen az 

úton tud maradni. 

Tisztelettel: Rybár Petra Réka sk. 
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